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Geachte leden van het college van B&W en de leden van de commissie bestuur, 

Communicatie in de breedste zin van het woord begint in onze maatschappij een steeds 

belangrijkere factor te worden. Zonder communicatie geen economie, maatschappij, welzijn en 

veiligheid! 

In de gemeente Neerijnen zijn er de afgelopen jaren een aantal plannen gerealiseerd, te denken valt 

dan bijvoorbeeld aan de aanleg van glasvezel in de 2 grootste kernen. Ook in de grootste kern van 

onze gemeente is inmiddels de mobiele bereikbaarheid met de komst van de nieuwe mobiele 

communicatiemast op het crossterrein verbeterd. 

Helaas profiteert slechts een zeer beperkt deel van onze inwoners van deze nieuwe voorzieningen. In 

de rest van de kernen blijft de mobiele bereikbaarheid nu ver achter en dat met name in de kernen 

Haaften, Opijnen en Ophemert. Op veel plaatsen is er in het geheel geen bereik, op andere plaatsen 

valt er niet te werken met mobiele data voor bijvoorbeeld de smartphone of tablet. Deze situatie is 

sinds de komst van de mobiele GSM telefoon begin jaren ’90 al een aandachtspunt. De reden dat 

deze situatie zich voordoet is ook duidelijk: Het communicatie verkeer in onze gemeente is 

onvoldoende voor de telecommunicatie providers om rendabel masten te plaatsen en de situatie te 

verbeteren. In Ophemert is in mei 2012 een overeenkomst gesloten om een communicatiemast op 

het sportveld te plaatsen, maar tot op heden heeft KPN afgezien van de plaatsing en is onduidelijk of 

de mast er nog wel gaat komen. En dit terwijl er wel pacht wordt afgedragen aan onze gemeente. 

De situatie is voor onze de burgers en onze bedrijven nijpend aan het worden. Zo sprak ik een 

ondernemer, afhankelijk van data- en mobiele communicatie die serieus overweegt om onze 

gemeente te verlaten om deze reden. Ook is bij andere ondernemers het duidelijk dat de 

communicatie mogelijkheden op diverse plaatsen en industriegebieden in onze gemeente onder de 

maat is waardoor er mogelijk wordt gekozen voor vestiging op industrieterreinen buiten onze 

gemeente. Ook zijn er situaties bekend dat de veiligheid van onze burgers door gebrek aan mobiele 

communicatie in gevaar is geweest. En heeft een grote kruidenier van ons land een enorme stapel 

éénmalige machtigingen in zijn auto liggen bij gebrek aan mobiele communicatie om de 

boodschappen met pinnen en mobiel af te rekenen! 

Inmiddels zijn er al diverse particuliere initiatieven opgestart richting de telecommunicatie providers 

om met name het bereik in de kernen te verbeteren, maar helaas niet tot enig resultaat. Het heeft 

daarom de hoogste prioriteit dat onze gemeente de nodige stappen gaat ondernemen. “Klagen” 

door de bewoners bij de providers wat de wethouder tijdens een burgeravond in 2013 heeft 

voorgesteld is niet voldoende om de telecommunicatie providers te bewegen in deze. Deze situatie 

vraagt om daadkrachtige maatregelen van de gemeente, bijvoorbeeld door de benodigde  



investeringen van de providers rond de masten te verlagen of nog beter tot nihil te verlagen. De 

telecommunicatie providers betalen nu forse bedragen aan de gemeente om de masten te mogen 

plaatsen. Zo is voor de geplande mast in Ophemert een totaal pacht bedrag van ergens rond de 

50.000 euro met KPN afgesproken in een periode van 15 jaar. Dit voorstel om de pacht en huur te 

schrappen heb ik in het najaar van 2013 al een keer aan de wethouder voorgelegd, maar tot op 

heden is er geen enkel initiatief genomen vanuit het college wat volledig onacceptabel is. 

Ook is er de afgelopen weken een petitie gestart die direct na mijn betoog door de fractievoorzitter 

van GBN aan het college zal worden overhandigd. De inwoners van de gemeente Neerijnen en met 

name uit de kernen Haaften, Opijnen en Ophemert eisen en verwachten van de gemeente stappen 

om hun communicatie te verbeteren! 

 

De inwoners van de gemeente Neerijnen roepen het college van B&W en ook de commissie bestuur 

op om: 

 De petitie “mobiel bereik gemeente Neerijnen” zeer serieus te nemen; 

 Opnieuw in contact te treden EN TE BLIJVEN met de huidige vier mobiele Telecommunicatie 

providers KPN, Vodafone, T-Mobile en Tele2; 

 Voorstellen te doen aan de telecommunicatie providers waarbij het investeringsklimaat van deze 

providers blijvend wordt verbeterd; 

 Af te zien van huur/en of pacht om daarmee de investeringen van de telecomproviders rendabel 

te maken; 

 De deur voor deze telecomproviders wijd open te zetten om ieder initiatief van hun zijde 

mogelijk te maken; 

 Te investeren in telecommunicatie en dus ook in glasvezel in alle kernen en industriegebieden 

om daarmee onze gemeente weer aantrekkelijk te maken voor ondernemingen. 

 De initiatieven in deze breed te communiceren met de inwoners en bedrijven van onze 

gemeente. 

 

Tenslotte: 

Het zou u sieren om reeds vanavond in deze commissie bestuur te acteren en te reageren op de 

petitie en de inhoud van mijn betoog, of nog beter: initiatieven aan te kondigen om de 

bereikbaarheid en kwaliteit van de telecommunicatie in onze gemeente te verbeteren.  

Hartelijk dank voor uw tijd. 

 

 

 

 

 

 

 

  


